
Afdelingsbestyrelsesmøde 16.07.2020, i afd 4. 

 

1. Egon og Vagn gav kort referat af AB’s repræsentantskabsmøde. 

Der var intet særligt ophidsende at berette. 

Der kan på AB’s hjemmeside findes et officielt referat fra mødet. 

 

2. Forslag til afdelingsmødet d 25.08 blev konfirmeret, herunder forslag til forundersøgelse af 

renovering af afdelingen (tage, fugtproblemer, fuger, vinduer og sokler), og tillæg til husordenen af 

praktisk karakter bla. vedr. containere. 

 

3. Siden sidst:  

Afdelingen står efter aftale med administrationen for vedligehold af tagrender, nødvendig 

beskæring af træer og nødvendig hjælp til bekæmpelse af skadedyr. Områdekontoret kontaktes af 

lejer i konkrete tilfælde. 

Der er bestilt ny kasse til brugte batterier. 

Opgaven med rensning af udvendige brønde overdraget til driftskontoret. 

Vagn laver forslag til skriftlig beretning. 

 

 

 

Referent 

Vagn. 

  

 

                

 

 

 


